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                                                     PROTOKÓŁ  Nr X/2019                       

z   sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 26 czerwca 2019 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Wodzisławiu 

 

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 900  do godziny 1050. Obradom 

przewodniczył Pan Leszek Krzelowski Przewodniczący Rady Gminy.  Na stan 15 radnych                

w sesji  uczestniczyło 12 radnych- nieobecni radni: Urszula Kowalczyk, Stanisław 

Skalmierski, Jarosław Straszak  (  potwierdzenie logowania  załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście: pan Dominik Łukasik Wójt Gminy Wodzisław, pani 

Zdzisława Kowalska Skarbnik Gminy Wodzisław, pani Renata Koziara Sekretarz Gminy- 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Jędrzejowskiego, pan Jarosław Krawczyk Radny 

Powiatu Jędrzejowskiego, kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, oraz inni 

zainteresowani obradami ( listy obecności – załączniki Nr 2,3,4,5, do protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Rozpatrzenie raportu o stanie gminy: 

a) przedstawienie raportu przez Wójta Gminy,  

b) dyskusja, 

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wodzisław wotum zaufania. 

      8.   Przyjęcie informacji o stanie  mienia komunalnego. 

9. Przyjęcie sprawozdania z realizacji budżetu Gminy Wodzisław za 2018 rok i udzielenie 

    Absolutorium Wójtowi Gminy Wodzisław:                 

a) informacja Wójta Gminy Wodzisław na temat wykonania budżetu gminy za  

2018 rok,        

b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o sprawozdaniach                          

z wykonania budżetu Gminy Wodzisław za 2018 rok, 

      c) opinia  Komisji Rewizyjnej, 

d) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach na temat wniosku Komisji 

Rewizyjnej, 

      e) podjęcie uchwał w sprawie : 
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- zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem                          

z wykonania budżetu Gminy Wodzisław  za 2018 rok, 

                       - absolutorium dla Wójta Gminy Wodzisław z wykonania budżetu za 2018 rok. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian  w budżecie Gminy Wodzisław na 2019r., 

b) zmian  w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata                     

2019-2025, 

c) powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników, 

d) przyjęcia „Apelu Rady Gminy Wodzisław w sprawie ekranów akustycznych na 

odcinku drogi ekspresowej S-7 przebiegającej przez teren Gminy Wodzisław”, 

e) przyjęcia Apelu dotycząc ego wystąpienia do Wójta Gminy Książ Wielki                      

w imieniu mieszkańców Gminy Wodzisław w zakresie budowy chlewni w pobliżu 

budynków mieszkalnych. 

      11. Sprawy różne. 

      12. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Dziesiątą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzył Przewodniczący  

Rady Gminy pan Leszek Krzelowski  wypowiadając formułę „Wysoka Rado! Otwieram 

dziesiątą  sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”. Radni potwierdzili elektronicznie 

swoją obecność- załącznik 6 do protokołu.  

Pkt.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad przewodniczący rady zaproponował radnego Przemysława Szotę. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

Sekretarzem obrad został radny Przemysław Szota.  

Pkt.3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący rady poinformował, że w związku z pismem mieszkańców wsi Stara 

Olszówka i Wodacz w sprawie podjęcia interwencji dot. budowy chlewni, która ma być 

wybudowana przy granicy z Gminą Wodzisław na posiedzeniu komisji rozwoju w dniu                      

24 czerwca  podjęto decyzję o wprowadzeniu do porządku obrad dodatkowego projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia Apelu dotycząc ego wystąpienia do Wójta Gminy Książ Wielki   

w imieniu mieszkańców Gminy Wodzisław w zakresie budowy chlewni w pobliżu budynków 

mieszkalnych.  
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Pytań ani uwag nie było.  

Przewodniczący rady zarządził przeprowadzenie  jawnego głosowania imiennego                  

w sprawie zmiany porządku obrad. 

Przewodniczący rady poinformował, że w głosowaniu  brało udział 12 radnych. Za 

głosowało 12 radnych, wstrzymujących się 0, przeciw 0. Stwierdził, że rada gminy   przyjęła 

zmianę porządku obrad - załącznik z głosowania nr 7 do protokołu. 

Przewodniczący rady poinformował, że przedmiotowy projekt uchwały będzie 

omawiany w punkcie 10 litera „ e”. 

 

Uwag ani propozycji zmian porządku obrad nie zgłoszono. 

Przewodniczący rady zarządził przeprowadzenie  jawnego głosowania imiennego                 

w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

Przewodniczący rady poinformował, że w głosowaniu elektronicznym brało udział 11 

radnych. Radny Adam Zieleniec z powodu problemu z urządzeniem do głosowania głosował 

na listę. Łącznie za głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 0.  

Przewodniczący rady gminy stwierdził, że rada gminy przyjęła  porządek obrad - 

załącznik z głosowania nr  8 i 9 do protokołu. 

 

Pkt. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 Przewodniczący rady poinformował zebranych, że projekt protokołu z obrad 

poprzedniej sesji ( Nr IX/2019 z  sesji  Rady Gminy z dnia 29 maja 2019 roku) był dostępny 

w biurze rady oraz na stronie BIP urzędu. Do chwili rozpoczęcia dzisiejszej sesji nie wpłynęły 

żadne uwagi ani poprawki.   

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący rady stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

Pkt. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan wójt przedstawił sprawozdanie- załącznik nr 10 do protokołu.  

Radny Adam Zieleniec odnosząc się do informacji dot. zakupu kruszywa za kwotę 225.000zł. 

pytał, ile za  to będzie kupione.  

Pan wójt poinformował, że nie zna dokładnych danych ale będzie to ok. 5.000 ton. 

Harmonogram dowozu został opracowany na podstawie wniosków o  fundusze sołeckie oraz   

przyjęte przez radę gminy i  rady sołeckie uchwały. Dowóz można już rozpocząć. 

Radny Adam Zieleniec pytał, czy jest w tym praca równiarki.  
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Pan wójt wyjaśnił, że równiarka jest osobno. Zlecono ok. 270 godzin pracy. 

Więcej pytań ani uwag nie było. 

 

Pkt.6. Interpelacje i zapytania radnych. 

- nie zgłoszono 

Pkt. 7. Rozpatrzenie raportu o stanie gminy.  

a) przedstawienie raportu przez Wójta Gminy,  

Pan wójt na wstępie omówił przepisy na podstawie których wprowadzono nowy obowiązek 

dot. przyjmowania raportu. Wyjaśnił, że w raporcie obligatoryjnie musi się znaleźć: realizacja 

polityk, programów i strategii, uchwał rady i budżetu obywatelskiego. Pan wójt poinformował, 

że radni otrzymali raport na koniec maja br.  Jest on również umieszczony na stronach 

internetowych urzędu. Poinformował, że dokument ten obejmuje zagadnienia tj.: 

- ogólna charakterystyka gminy,  

- informacja na temat jednostek organizacyjnych,  

- sprawozdanie z wykonania budżetu tj. finanse gminy- dochody i wydatki , 

-  stan mienia komunalnego,  

- realizacja uchwał rady gminy,  

- fundusz sołecki, 

- realizacja inwestycji i projektów,   

- gospodarka komunalna i ochrona środowiska, 

- gospodarka odpadami, 

- zadania gminy w zakresie ochrony środowiska,  

- planowanie przestrzenne, 

- zabytki, miejsca pamięci. 

Pan wójt zauważył, że jest to obszerny dokument i rada miała okazję się z nim zapoznać.  

b) dyskusja 

Radny Hubert Galiński zauważył, że raport dot. ubiegłego roku a obecna rada czy wójt nie 

mieli zbyt dużej możliwości go modelować i wprowadzać zmiany, dlatego odniesie się do 
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czasu przyszłego. Poinformował, że na posiedzeniu komisji rewizyjnej omawiano temat 

mienia gminnego i pan wójt zapowiedział, że będzie przeprowadzony audyt w tym zakresie. 

Radny pytał, czy audyt będzie przeprowadzony, w jakim czasie będzie zakończony, kto 

będzie go przeprowadzał tj. osoba z zewnątrz czy osoba wyznaczona  z urzędu. Następnie 

poinformował, że na przełomie I i II kwartału odbyło się posiedzenie komisji na którym był 

przedstawiciel Wodociągów Kieleckich, który przygotował i przedstawił analizę stanu 

wodociągów na terenie gminy, którego stan  jak wszyscy wiedzą nie jest dobry. Radny pytał, 

czy będą wykonywane  zalecenia pana inżyniera, w jakiej to będzie kolejności i jakie będą 

źródła finansowania tego przedsięwzięcia. Radny pytał, jak to wszystko będzie teraz 

wyglądało. 

Pan wójt odnosząc się do stanu gospodarowania majątkiem gminy poinformował, że według 

zebranych do tej pory informacji odbiega on dalece od ideału i od tego jak on osobiście 

wyobraża sobie gospodarowanie  majątkiem gminy. Rada gminy obecnej kadencji podejmuje 

uchwały w zakresie wynajmu, dzierżawy gruntów i nieruchomości czy lokali za okres powyżej 

3 lat. Pan wójt wyjaśnił, że tak mówią przepisy prawa ale do tej pory niekoniecznie było to 

respektowane  bo niektóre umowy z tym samym podmiotem i na tą samą nieruchomość były 

aneksowane przez 20-30 lat. Pan wójt potwierdził, że będzie przeprowadzony audyt              

w zakresie gospodarowania majątkiem gminy. Na pewno będzie go przeprowadzała firma 

zewnętrzna i zarówno mieszkańcy jak i rada zostaną szczegółowo poinformowani o jego 

wynikach. Pan wójt poinformował, że nie wie dokładnie  jaki będzie jego zakres. Pracownicy 

merytoryczni zbierają dokumenty w tym zakresie. Audytor rozpocznie prace podczas 

wakacji. Odnosząc się do struktury wodociągowej pan wójt poinformował, że komisja miała 

możliwość zapoznania się z opracowaniem inżynieryjnym stanu sieci zarówno pod 

względem technicznym i hydrogeologicznym. Zauważył, że w gminie jest 11 ujęć wody co 

generuje koszty, a docelowo wystarczą 2 i dlatego trzeba ten system bezwzględnie 

uporządkować. Kolejność prac w tym zakresie jest uzależniona od środków finansowych. Nie 

ma środków na dofinansowanie tego typu zadań ale otwierają się możliwości pozyskania                 

z wojewódzkiego pilotażowego programu stworzonego przez Wojewódzki Fundusz Ochrony 

Środowiska środków w formie pożyczki z możliwością umorzenia 50% pożyczonej kwoty. 

Można zaciągnąć pożyczkę w wysokości 1 mln. zł. i nie ma wymogu posiadania 

szczegółowych dokumentów. W dniu dzisiejszym kierownik referatu rozwoju jedzie do Kielc 

na spotkanie, na którym przedstawiony zostanie nowy program z którego będzie można 

pozyskać środki na sieci wodociągowe i kanalizacyjne. Pan wójt podsumowując stwierdził, 

że najważniejszą kwestią związaną z rozpoczęciem prac w zakresie sieci wodociągowej są 

środki finansowe. Zauważył, że w dniu dzisiejszym przedmiotem zmian w budżecie jest 

przeniesienie środków na automatyzację ujęcia w Brześciu, które będzie przeniesione do 
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innego pomieszczenia. Złożono już wniosek o przyłącze energetyczne. W budynku będą 

chloratory oraz toaleta. Pan wójt wyraził nadzieję, że pod koniec sierpnia ujęcie zostanie 

zautomatyzowane.  

Więcej pytań ani uwag nie było. 

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wodzisław wotum zaufania, projekt 

uchwały przedstawiła pan Renata Koziara sekretarz gminy (projekt stanowi załącznik nr 11  

do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 12 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. Za głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie podjęła uchwałę – 

Nr X/60/2019 - w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wodzisław wotum zaufania. 

Pan wójt podziękował radzie za jednomyślność i udzielenie wotum zaufania. Podkreślił, że 

nadal będzie współpracował z wszystkimi radnymi i zapewnił, że będzie czynił starania aby 

nie zawieść zaufania zarówno rady jak i wszystkich mieszkańców.  

Pkt. 8.   Przyjęcie informacji o stanie  mienia komunalnego. 

 

Pan wójt poinformował, że informacja jest dość szerokim dokumentem z którym rada 

miała okazje się zapoznać. Są to ogólne informacje dotyczące jednostek budżetowych, 

wielkości gruntów z podziałem na grunty orne, sady, pastwiska, łąki, lasy, dane o zmianach 

w stanie mienia komunalnego, nieruchomościach sprzedanych zgodnie z uchwałami rady 

gminy, skomunalizowanych drogach wewnętrznych, dochodach z prawa własności. 

Dokument ten jest ogólne dostępny, zawiera dużo danych. Pan wójt wyjaśnił, że jest to 

dokument nierozłączny  ze sprawozdaniem z wykonania budżetu i prosił o jego przyjęcie.  

    

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 12 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. Za głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie przyjęła 

informację o stanie  mienia komunalnego. 
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Pkt. 9. Przyjęcie sprawozdania z realizacji budżetu Gminy Wodzisław za 2018 rok                      

i udzielenie Absolutorium Wójtowi Gminy Wodzisław:         

         

a)informacja Wójta Gminy Wodzisław na temat wykonania budżetu gminy za 2018 rok, 

Informację przedstawił wójt gminy ( informacja stanowi załącznik nr 13 do protokołu). 

 

b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o sprawozdaniach                                            

z wykonania budżetu Gminy Wodzisław za 2018 rok, 

Skarbnik gminy przedstawiła Uchwałę Nr 3045/2019 II Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 18 kwietnia 2019 roku w sprawie opinii               

o sprawozdaniach z wykonania budżetu Gminy Wodzisław za 2018 rok ( uchwała stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu).  

 

c) opinia  Komisji Rewizyjnej, 

Pan Krzysztof Krupa wiceprzewodniczący komisji rewizyjnej przedstawił uchwałę nr 1/2019 

komisji w sprawie opinii o wykonaniu budżetu Gminy Wodzisław za 2018 rok i udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy Wodzisław ( uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu),  

 

d) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach na temat wniosku Komisji Rewizyjnej,  

Pan Krzysztof Krupa wiceprzewodniczący komisji rewizyjnej przedstawił uchwałę                              

nr 3075/2019 II Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia              

17 czerwca 2019 roku w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Wodzisław    w sprawie absolutorium ( uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu),  

 

Przewodniczący rady gminy poinformował, że osobiście nie wnosi żadnych uwag ani 

zastrzeżeń co do wykonania budżetu gminy za 2018 rok. Zauważył, że budżet wykonany 

został zgodnie z planem oraz zgodnie z klasyfikacją budżetową. 

 

e) podjęcie uchwał w sprawie : 

- zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem                                                  

z wykonania budżetu Gminy Wodzisław  za 2018 rok, projekt uchwały przedstawiła skarbnik 

gminy (projekt stanowi załącznik nr 17  do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 18 do protokołu. 
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W głosowaniu brało udział 12 radnych. Za głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie podjęła uchwałę –

– Nr X/61/2019 - w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem  z wykonania budżetu Gminy Wodzisław  za 2018 rok. 

  - absolutorium dla Wójta Gminy Wodzisław z wykonania budżetu za 2018 rok, projekt 

uchwały przedstawiła skarbnik gminy (projekt stanowi załącznik nr 19  do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 20 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. Za głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie podjęła uchwałę –

– Nr X/62/2019 - w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Wodzisław z wykonania 

budżetu za 2018 rok. 

Pan wójt podziękował radzie za jednomyślność i udzielenie absolutorium za 

wykonanie budżetu za 2018 rok chociaż tak naprawdę zarówno on jak i obecna rada 

odpowiada w niewielkim zakresie za rok 2018. Pan wójt podziękował również poprzedniej 

radzie, pracownikom merytorycznym urzędu gdyż to oni czuwają nad tym aby budżet gminy 

był właściwie realizowany. Pan wójt podziękował  sołtysom, kierownikom jednostek, którzy 

mają świadomość czym jest budżet. Podziękował za kształt budżetu i jego wykonanie. Pan 

wójt podkreślił, że jest dużo potrzeb ale świadomość i stawianie sobie priorytetów w realizacji 

kolejnych zamierzeń jest bardzo ważne. Pomimo, że dyskusje na posiedzeniach komisji są 

bardzo „żywe” rada w podejmowanych decyzjach wykazuje się dużą odpowiedzialnością za 

kształty budżetu i za dbanie o dobro mieszkańców. Pan wójt wyraził nadzieję, że przy 

opracowywaniu budżetu na rok 2020 rada wykaże zrozumienie, świadomość                                      

i odpowiedzialność za jego kształt. Jest dużo potrzeb, szukane są nowe źródła 

dofinansowania przede wszystkim zewnętrznych na realizację zadań służących 

mieszkańcom tj. sieci wodociągowe czy kanalizacyjne. Pan wójt wyraził nadzieję, że uda się 

uporać z niektórymi problemami i będzie można przystąpić do projektowania nowego 

budżetu bez bagażu, który obecnie jest niesiony.  

Przewodniczący rady gminy ogłosił 15 min. przerwę.    
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Pkt.11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekty uchwał były omówione na 

posiedzeniu komisji rozwoju i otrzymały pozytywną opinię  ( opinie stanowią załącznik nr 21  

do protokołu). 

a) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wodzisław na 2019r., przedstawiła 

pani Zdzisława Kowalska skarbnik gminy  ( projekt  stanowi załącznik nr 22 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 23 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. Za głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie podjęła uchwałę – 

Nr X/63/2019 - w sprawie zmian w budżecie Gminy Wodzisław na 2019r. 

 

b) projekt uchwały w sprawie zmian  w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław 

na lata 2019-2025, przedstawiła pani Zdzisława Kowalska skarbnik gminy  ( projekt  stanowi 

załącznik nr 25 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 26 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. Za głosowało 12 radnych, wstrzymujących się 0,  

przeciw 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy  podjęła uchwałę –                             

Nr X/64/2019 - w sprawie zmian  w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Wodzisław na lata 2019-2025. 

 

c) projekt uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników, 

przedstawił sekretarz obrad radny Przemysław Szota z uwzględnieniem propozycji 

kandydatur wchodzących w skład zespołu tj.: 

1) Renata Sabina Koziara- Przewodniczący Zespołu, 

2) Leszek Krzelowski- Zastępca Przewodniczącego Zespołu, 

3) Joanna Krzemień- Członek Zespołu, 

4) Wojciech Gądek- Członek Zespołu. 

 ( projekt uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu).  
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Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 28 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. Za głosowało 12 radnych, wstrzymujących się 0,  

przeciw 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy  podjęła uchwałę –                             

Nr X/65/2019 - w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników. 

 

d) projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Apelu Rady Gminy Wodzisław w sprawie ekranów 

akustycznych na odcinku drogi ekspresowej S-7 przebiegającej przez teren Gminy 

Wodzisław”, przedstawiła sekretarz gminy (projekt uchwały stanowi załącznik nr 29 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 30 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. Za głosowało 12 radnych, wstrzymujących się 0,  

przeciw 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy  podjęła uchwałę –                             

Nr X/66/2019 - w sprawie przyjęcia „Apelu Rady Gminy Wodzisław w sprawie ekranów 

akustycznych na odcinku drogi ekspresowej S-7 przebiegającej przez teren Gminy 

Wodzisław”. 

 

e) projekt uchwały w sprawie przyjęcia Apelu dotycząc ego wystąpienia do Wójta Gminy 

Książ Wielki w imieniu mieszkańców Gminy Wodzisław w zakresie budowy chlewni w pobliżu 

budynków mieszkalnych, przedstawiła sekretarz gminy (projekt uchwały stanowi załącznik 

nr 31 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 32 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. Za głosowało 12 radnych, wstrzymujących się 0,  

przeciw 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy  podjęła uchwałę –                             

Nr X/67/2019 - w sprawie przyjęcia Apelu dotycząc ego wystąpienia do Wójta Gminy 
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Książ Wielki w imieniu mieszkańców Gminy Wodzisław w zakresie budowy chlewni w 

pobliżu budynków mieszkalnych. 

 

Pkt. 11. Sprawy różne.  

Przewodniczący rady odczytał informację komisji inwentaryzacyjnej o wyłożeniu do 

publicznego wglądu w siedzibie Urzędu Gminy Wodzisław w dniu 26 czerwca 2019r. na 

okres 1 miesiąca spisu inwentaryzacyjnego oraz kart inwentaryzacyjnych nieruchomości 

stanowiących drogi dojazdowe do pól w obrębach geodezyjnych: Piotrkowice i Pękosław                  

( informacja stanowi załącznik nr 33 do protokołu).  

Sołtys wsi Jeziorki poruszyła temat drogi dojazdowej od stacji CPN do Klemencic. 

Pani sołtys pytała, czy jest jakiś zarządca tej drogi bo krzaki zarastają pas drogi. 

Pan wójt wyjaśnił, że stan prawny drogi nie jest uregulowany i trzeba będzie tego 

dokonać. Zapewnił, że będzie w tej sprawie rozmawiał z Generalną Dyrekcją Dróg 

Krajowych i Autostrad. 

Radny Adam Zieleniec zgłosił, że pas drogi między S7 , a drogami dojazdowymi nie 

są wykoszone, są zarośnięte, a nasiona chwastów są roznoszone na pobliskie pola. Radny 

stwierdził, że trzeba na to reagować.  

Pan wójt zauważył, że zarząd dróg krajowych dysponuje o wiele większymi możliwościami 

niż gmina. Potwierdził, że wskazane przez radnego tereny jak również np. rondo w 

Mierzawie pozostawiają wiele do życzenia. Pan wójt poinformował, że  zgłoszono do 

Budimexu aby w ramach gwarancji naprawić odwodnienie drogi w Mierzawie w kierunku 

ronda ale z tego co wie firma  na dzień dzisiejszy tego nie sprawdziła. Pan wójt 

poinformował, że planuje spotkać się z dyrektorem GDDKiA w Kielcach i omówić kilka 

ważnych kwestii min. przedstawi Apel podjęty w dniu dzisiejszym. Zapewnił, że będzie czynił 

starania aby stan dróg i poboczy przy drogach dojazdowych był należycie utrzymywany.  

Więcej pytań ani uwag nie było.  

Pkt.12. Zamknięcie obrad sesji. 

  Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący  Rady Gminy 

pan Leszek Krzelowski podziękował wszystkim za udział w sesji i zamknął obrady 

wypowiadając formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam dziesiątą sesję Rady Gminy Wodzisław 

obecnej kadencji”. 
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Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Nagranie sesji stanowi załącznik nr  34 do protokołu. 

          Protokolant                        Sekretarz Obrad     Przewodniczący Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /          / Przemysław Szota /                / Leszek Krzelowski  / 

 

 


